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OPENBARE ZITTING 

01 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERGADERING 

De voorzitter meldt dat dit zijn laatste politieraad is die hij zal voorzitten.  Hij geeft de fakkel 
door aan burgemeester Emmerechts.  Hij is vanaf 1 januari 2017 voorzitter van het 
politiecollege en de politieraad. 

Het verslag van de vergadering van de politieraad van 20 oktober 2016 wordt goedgekeurd 
met algemeenheid van stemmen. 

02 DESAFFECTATIE VAN ÉÉN OUD POLITIEVOERTUIG VAN DE LOKALE 
POLITIE 

Raadslid M-J Thaelemans vraagt hoeveel kilometers dit voertuig op de teller staan heeft. 
De korpschef antwoordt dat het voertuig ongeveer 300.000 km gereden heeft.  Hij geeft ook 
mee dat dit een interventievoertuig is dat 24u/24u rijdt. 

De politieraad gaat akkoord met de desaffectatie en de openbare verkoop van het 
politievoertuig Volvo XC60 via contactname met de gebruikelijke autohandelaars uit de 
streek.  Het akkoord wordt gegeven met algemeenheid van stemmen. 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op 
twee niveaus; 

Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, 
bestuurlijke aspecten; 

Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de 
provincie Vlaams-Brabant in politiezones; 

Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-
den-Bos, Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 

POLITIEZONE K-L-M 

Naamcode 5409 

VERSLAG VAN DE POLITIERAAD VAN 15 december 2016



 
Gelet op de meerjarenplanning 2007-2012 van het wagenpark van de politiezone K-L-M, 
goedgekeurd door de politieraad van 14.06.2007; 
 
Overwegende dat de politiewagen Volvo XC60 nummerplaat 1JEJ215 (bouwjaar 2013) 
afgeschreven is en in uitvoering van hogervermelde meerjarenplanning buiten dienst wordt 
gesteld; 

 
Overwegende dat hogervernoemd voertuig definitief buiten gebruik wordt gesteld en derhalve te 
schrappen uit het patrimonium; 
 
Gelet op het gunstig advies van het politiecollege dd. 20 oktober 2016; 
 
In openbare zitting; 
 
Met eenparigheid van stemmen. 
 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 - Hiernavolgende politievoertuig wordt buiten gebruik gesteld en dient derhalve te 
worden gedesaffecteerd : 
- Volvo XC60 nummerplaat 1JEJ215 (bouwjaar 2013) 

 
Artikel 2 - Het voertuig zal ontdaan worden van radioapparatuur, lichtbalk en “striping” en 

vervolgens worden verkocht via aanschrijven van de gebruikelijke autohandelaars. 
 

Artikel 3 - Een afschrift van deze beslissing wordt aan de provinciegouverneur overgemaakt. 
 
 
 
03 BEGROTING 2017 
 
De voorzitter licht kort toe.  De uitgaven van de buitengewone dienst zullen vooral gaan naar 
informatica.  De hele ICT-infrastructuur is dringend aan vervanging toe. 
 
De korpschef geeft een woordje uitleg bij de uitgaven van de gewone dienst.  Hier is het 
vooral de personeelskost die meer dan 80 % van alle kosten bedraagt.  We zijn ook niet meer 
verplicht om te werken met de opsplitsing vorig/huidig dienstjaar: het loon voor 
achterafbetaalden werd in januari van het volgende jaar betaald i.p.v. in december.  Dit houdt 
wel in dat we in één begrotingsjaar 13 maanden loon zouden moeten voorzien.  Voor de 
toepassing van deze nieuwe regelgeving is er echter een overgangsperiode voorzien tot 2019.  
We stellen voor om deze aanpassing nog even uit te stellen. 
De voorzitter geeft nog mee dat de werkingskosten zo laag mogelijk gehouden werden om de 
gemeentelijke dotaties niet te doen stijgen. 
 
Raadslid P. Buelens vraagt of die ‘dertiende maand’ voorzien is in de begroting 2017.  De 
voorzitter antwoordt dat die niet voorzien is. 
 
Mevr. A. Steenackers, de bijzonder rekenplichtige, geeft mee dat er geen indexaanpassing 
voorzien is in het voorstel omdat bij de opmaak de omzendbrief nog niet verschenen was.  
Ook geeft zij mee dat het reservefonds volledig uitgeput is. 
 
Raadslid R. Heyvaert vraagt of het personeelskader volledig opgevuld is.  De korpschef 
antwoordt dat dit niet het geval is, maar dat bijkomend personeel gevraagd wordt. 
 
Raadslid V. De Klippel vraagt of de mobiliteit enkel in deze politiezone een probleem is of 
overal.  Onze politiezone zit in de flow van alle politiezones in het arrondissement Halle – 



Vilvoorde, antwoordt de korpschef.  De federale politie werkt momenteel aan de optimalisatie 
van zijn diensten.  Zij hebben tevens de bijkomende budgetten gekregen om de nodige 
aanwervingen te doen.  In onze politiezone zijn er ook personeelsleden die op zoek zijn naar 
andere, nieuwe uitdagingen.  Er zijn geen kandidaten via mobiliteit.  Ook de aspiranten-
inspecteur gaan naar politiezones van het kanaalplan.  De korpschef geeft nog mee dat de 
politiezone in het verleden geen personeelsreserve had opgebouwd en verwijst naar zijn 
jaarverslagen welke op de politieraad worden uiteengezet. 
 
Raadslid E. Vanden Broeck vraagt of er veel zieken zijn.  De korpschef antwoordt dat er niet 
meer dan normaal afwezigen zijn. 
 
Raadslid P. Buelens vraagt of werken bij de federale politie interessanter is.  Er zijn de 
gespecialiseerde diensten bij de federale politie en die maken het verschil zoals de functie van 
hondengeleider, … 
Burgemeester Emmerechts vult aan dat er ook extra premies zijn voor personeelsleden die in 
Brussel werken.  Zo is er bijvoorbeeld de tweetaligheidpremie. 
 
De korpschef zegt dat hij eerst de basis, zijnde interventie, zal aanvullen en daarna zal hij de 
rest opbouwen.  Het aanvullen moet nu gebeuren want de kruik barst. 
Raadslid C. Reniers vraagt wat er gebeurt als de kruik effectief barst. 
De korpschef meldt dat er een voorstel van organogram uitgewerkt is dat later zal besproken 
worden. 
 
Raadslid C. Reniers vraagt of de begroting 2017 nog kan stijgen. Mevr. A. Van den Bergh, 
diensthoofd administratieve steun, zegt dat de aanwervingen pas later gerealiseerd kunnen 
worden dan voorzien in de begroting. 
 
Raadslid B. Carleer geeft aan dat België het land is met de meeste agenten per capita per 1000 
inwoners en dit in vergelijking met andere Europese landen.  En toch zijn er te weinig 
politiemensen. 
De korpschef verduidelijkt dat er nooit een kaderuitbreiding geweest is sinds 2005.  Ook moet 
er opgelet worden met het vergelijken met andere landen, het totaalpakket moet bekeken 
worden.  Als we naar de PZ K-L-M kijken, stelt zich het probleem in de eerste lijndienst, 
zijnde de dienst interventie.  Momenteel zijn er 22 interventiemedewerkers voor 28 
werkplannen. 
 
De begroting 2017 wordt aangenomen met 69,875 voor – 0 tegen – bij 20,5 onthoudingen. 
 

 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op 
twee niveaus; 
 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, 
bestuurlijke aspecten; 
 
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de 
provincie Vlaams-Brabant in politiezones; 
 
Gelet op het koninklijk besluit van 20.12.2000 betreffende de berekeningswijze van het aantal 
stemmen waarover een burgemeester beschikt in het politiecollege; 
 
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-
den-Bos, Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 
 



Gelet op de omzendbrief ZPZ 8 van 18.10.2000 houdende richtlijnen inzake de gemeentebegroting 
en –boekhouding m.b.t. de politiehervorming; 
 
Gelet op de omzendbrief PLP 9 van 18.07.2001 houdende richtlijnen voor het opstellen van de 
beginbalans van de politiezones; 
 
Gelet op het koninklijk besluit van 05.09.2001 houdende het algemeen reglement op de 
boekhouding van de lokale politie; 
 
Gelet op de omzendbrieven PLP betreffende de onderrichtingen voor het opstellen van de 
politiebegroting ten behoeve van de politiezones; 
 
Overwegende dat een ontwerp van begroting door het politiecollege werd voorbereid in de zitting 
van 30.09.2016; 
 
Overwegende dat het politiecollege dit voorstel goedkeurde op 30.09.2016; 
 
Overwegende dat het ontwerp werd besproken in de begrotingscommissie op 07.10.2016  
 
In openbare zitting; 
 
Met 69,875 voor – 0 tegen – bij 20,5 onthoudingen. 
. 

 
BESLUIT: 

 
Artikel 1 - De begroting 2017, gewone en buitengewone dienst, wordt goedgekeurd (zie de 

begrotingstabellen in bijlage). 
 

Artikel 2 - Een afschrift van deze beslissing wordt in tweevoud aan de provinciegouverneur 
overgemaakt. 

 
 
 
04 MOBILITEITSCYCLUS VOORBEHOUDEN AAN ASPIRANTEN-

INSPECTEUR EN DE NAVOLGENDE AMBTSHALVE AANWIJZING 
 
De korpschef geeft een toelichting. 
 
Raadslid F. De Keersmaecker vraagt wie de stageplaats kiest.  De korpschef geeft aan dat de 
stage normaal in de woonplaats wordt gelopen, maar het kan ook zijn dat de politiezone wordt 
aangewezen. 
Raadslid C. Moons vindt dit een schrijnende toestand.  Zij vraagt of er geen aanspreekpunt is 
bij de federale politie om dit aan te kaarten. 
De korpschef bericht dat de politiediensten gestructureerd zijn op twee niveaus (federaal en 
lokaal), maar dat we veel steun krijgen van de provinciegouverneur.  De korpschefs kunnen 
enkel wijzen naar de problemen, maar de wisselwerking tussen de federale en lokale politie 
loopt spaak. 
Raadslid C. Moons meldt dat alles niet kan blijven doorgeschoven worden naar beneden.  Er 
zou een signaal gegeven moeten worden vanuit de politieraad aan de gouverneur. 
 
Raadslid R. Heyvaert geeft aan dat twee patrouilleploegen nodig zijn, maar ‘koken kost geld’. 
 
De politieraad gaat akkoord met het openzetten van 3 betrekkingen voor inspecteur van 
politie via de onmiddellijke werving (categorie B) en via de voorbehouden mobiliteitscyclus 
voor aspiranten-inspecteur (aanwervingcategorie C).  Het gaat om 2 inspecteurs van politie 
voor het toezicht- en interventieteam en 1 inspecteur voor de dienst onthaal. 



Dit wordt goedgekeurd met algemeenheid van stemmen. 
 

Gelet op de wet van 07.12.1998 tot organisatie van een geïntegreerde politiedienst gestructureerd op 
twee niveaus; 
 
Gelet op de omzendbrief ZPZ 11 van 21.12.2000 betreffende de instelling van de lokale politie, 
bestuurlijke aspecten; 
 
Gelet op het koninklijk besluit van 28.04.2000 houdende de indeling van het grondgebied van de 
provincie Vlaams-Brabant in politiezones; 
 
Overwegende dat in artikel 1 van het koninklijk besluit van 28.04.2000 de gemeenten Kapelle-op-
den-Bos, Londerzeel en Meise gedefinieerd worden als politiezone; 
 
Overwegende dat in een meergemeentezone de bevoegdheden van het college van burgemeester en 
schepenen inzake de organisatie en beheer van de politiezone, worden uitgeoefend door het 
politiecollege; 

 
Gelet op de politieraadsbeslissing d.d. 05.02.2002 houdende de vaststelling van de 
personeelsformatie van de lokale politie van de politiezone K-L-M; 
 
Gelet op de politieraadsbeslissing d.d. 14.04.2005 houdende de vaststelling van de nieuwe 
personeelsformatie van de lokale politie van de politiezone K-L-M; 

 
Gelet op het koninklijk besluit van 17.02.2002 waarbij de lokale politie van de politiezone van 
Kapelle-op-den-Bos/Londerzeel/Meise wordt ingesteld op datum van 01.01.2002; 
 
Gelet op de artikelen IV.I.3, tweede lid, IV.I.33, §1, eerste en tweede lid, V.II.3, VI.II.4bis, 
VI.II.4ter en VI.II.4quater, van het koninklijk besluit van 30.03.2001 tot regeling van de 
rechtspositie van het personeel van de politiedienst (RPPol); 
 
Gelet op de ministeriële omzendbrief GPI 73 van 14.05.2013 betreffende de aanwerving, de 
selectie en de opleiding van de personeelsleden van het basiskader van de politiediensten; 
 
Overwegende dat de volgende betrekkingen vacant zijn verklaard overeenkomstig de regeling 
inzake de mobiliteit bedoeld in deel VI, titel II, hoofdstuk II, RPPol: 
- de twee betrekkingen van inspecteur van politie toezicht- en interventieteam zijn vacant 

verklaard in het raam van mobiliteitscyclus 2016-03 met reeksnummer 2967 en 
mobiliteitscyclus 2016-04 met reeksnummer 2839 

- de betrekking van inspecteur van politie onthaal is vacant verklaard in het raam van 
mobiliteitscyclus 2016-04 met reeksnummer 2841; 

 
Overwegende dat de betrekkingen ingevolge die vacantverklaringen niet konden worden 
ingevuld; 
 
In openbare zitting; 
 
Met algemeenheid van stemmen. 
 

BESLUIT: 

 

Artikel 1 - Dat dienvolgens een beroep wordt gedaan op de “onmiddellijke werving” en dit ten 
belope van drie betrekkingen. 

 
Artikel 2 - Dat dienvolgens wordt gevraagd om drie betrekkingen vacant te verklaren in het raam 

van de aan de aspiranten-inspecteur voorbehouden mobiliteitscyclus die in het begin 
van de basisopleiding wordt georganiseerd.  Indien de betrekkingen niet worden 
ingevuld, zullen die via een ambtshalve aanwijzing door de Minister van 
Binnenlandse Zaken op grond van artikel VI.II.4ter, RPPol, worden ingevuld. 

 
Artikel 3 - Een afschrift van deze beslissing wordt aan de provinciegouverneur en de federale 

politie overgemaakt. 



 
 
GEHEIME ZITTING 

 
 
07 RONDVRAAG 
 
Raadslid P. Buelens laat weten dat er nog steeds veel overlast is in het centrum van 
Londerzeel, meer bepaald aan het begin van de Kerkhofstraat (Optiek Daeleman).  Het zijn 
vooral leerlingen die na schooltijd daar rondhangen.  Dit probleem werd reeds aangekaart. 
Raadslid E. Vanden Broeck stelt voor om de hulp in te roepen van de leerkrachten. 
De korpschef zal opnieuw extra controles organiseren. 
 
Raadslid R. Heyvaert had een schriftelijke vraag gesteld aan de korpschef.  Hij had graag een 
stand van zaken gehad van het dossier rond de ANPR-camera’s. 
De korpschef geeft een stand van zaken.  Er is één camera die nog niet werkt.  Vanuit de 
lokale recherche wordt reeds gebruik gemaakt van de beelden voor een aantal dossiers.  Het 
rechtstreeks sturen van de ploeg (het beantwoorden van de hits) gebeurt nog niet omdat er nog 
geen akkoord is met het CIC (er is daar onvoldoende capaciteit).  De definitieve oplevering is 
nog niet gebeurd omdat er nog fouten zitten in de software.  Onze politiezone krijgt al meer 
vragen van andere diensten.  Daarvoor is nog geen capaciteit, er zal intern gezocht worden 
naar capaciteit. 
 
Raadslid A. Van den Broeck heeft een vraag rond de verspreiding van reclamekaartjes op 
geparkeerde voertuigen. 
Het is een fenomeen dat je vaak ziet, nu ook in Meise: auto-opkopers die kaartjes onder je 

ruitenwisser steken of het tussen het rubber van je autoraam steken.  Ze maken reclame voor 

de aan- of verkoop van auto’s.  De eigenaars van die voertuigen hebben daar meestal geen 

boodschap aan.  De kaartjes worden weggegooid als vuil op de straat.  De praktijk is 

eveneens vaak een dekmantel voor criminaliteit.  Het is een excuus om te verifiëren of er 

waardevolle spullen in je auto liggen en/of je voertuig al dan niet gesloten is.  Bovendien zijn 

die kaartjes vaak tweetalig opgesteld.  Kortom, het verspreiden van reclamekaartjes op 

geparkeerde voertuigen is een praktijk die veel negatieve, onwenselijke maatschappelijke 

gevolgen heeft.  Vele gemeenten hebben dat reeds verboden via hun politiereglement. 

1. Wat zegt het politiereglement over het verspreiden van reclamekaartjes op 

geparkeerde voertuigen?  Bestaat er hierop één of ander verbod? 

2. Wat denkt u van een verbod op het verdelen van reclamedrukwerk (net zoals in andere 

gemeenten) 

Er wordt voorgesteld om dit via een GAS-boete te bestraffen. 
De korpschef zal dit bekijken met de leden van het politiecollege. 
Hij geeft nog mee dat er sinds oktober ongeveer 17 diefstallen uit voertuigen gebeurd zijn.  Ze 
hebben het vooral gemunt op GPS-toestellen en de consoles. 
 
Om af te sluiten wenst burgemeester Emmerechts voorzitter De Wit nog te bedanken vanuit 
de politieraad voor zijn voorzitterschap de laatste twee jaren. 
 

 
 

Namens de Politieraad : 
Op bevel :  
Secretaris Voorzitter 
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